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Protokoll 1/14 
 

 
Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Bølerlia 2  

Møtetid: Mandag 17. februar 2014 kl. 18.30     
Sekretariat: Therese Kloumann Lundstedt, tlf. 23 43 85 89  
 
 
Møteleder: Kristin Sandaker (A)  
   
Tilstede: Kristin Sandaker (A) 

Pål Einar Røch Johansen (A) 
Nasir Ahmed (A) 
Jeanette Iren Moen (A) møtte for Gry 
Larsen (A) 
Liv Thorstensen (A) 
Randi Vollmerhaus (A) møtte for Mona 
Ridder-Nielsen (A) 
Roger Storslett (A) møtte for Karin 
Svendsen (A) 
Hanne Irene Eldby (SV) 
Benjamin Bornø (H) 
Erland Bakke (H) 
Nonna Martynova (H)  
Vidar Vevik (H) 
Tommy Skjervold (Frp) 
Ann Carnarius Elseth (Frp) 
Britt Inglingstad (V) 

 

   
Forfall: Gry Larsen (A) 

Mona Ridder-Nielsen (A) 
Karin Svendsen (A) 

 

   
Som vara møtte: Jeanette Iren Moen (A) 

Randi Vollmerhaus (A) 
Roger Storslett (A) 

 

   
Fra 
administrasjonen 
møtte: 

Tove Stien, bydelsdirektør 
Tommy Grotterød, avd.sjef barn og kultur 
Mary Ann Gursli, avd.sjef velferd og fritid 
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Kari Bjørneboe, bydelsoverlege 
   
Møtesekretær: Therese Kloumann Lundstedt  
 
 
Åpen halvtime 

- Arne Vedø Hansen, Aksjonsgruppa Enebakkveien, tok om trafikkmengden på lokale 
veier og trygging av disse. Støtter helhetlig plan om regulering av Skullerudområdet 

- Ann Nordal, beboer i Oppsal Terrasse 47. Tok opp utbyggingsplanene ved Oppsal 
gård 

- Rupert Hanna, beboer Oppsal Terrasse 37, tok utbyggingsplanene ved Oppsal gård og 
håper BU viderefører arbeidet fra tankesmien 

- Stian Øvestad, beboer Oppsal Terrasse 33, tok opp utbyggingsplanene ved Oppsal 
gård 

- Anne Grethe Thillesen, beboer Oppsal Terrasse, tok opp utbyggingsplanene ved 
Oppsal gård og hvordan dette vil påvirke infrastrukturen i området, deriblant skolene 

- Christian Tinnå, beboer i Oppsalveien, etterlyser status i saken om sperring av 
Oppsalveien med bom. 
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Sak 1 /14    Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Erland Bakke (H) ba om å få satt sak om avslag på sykehjemsplasser på sakskartet til BU-
møtet i mars. 
 
Kristin Sandaker (A) hadde følgende forslag til endret saksrekkefølge 
Behandling av sakene 16/14 - 19/14, 21/14 og 23/14 fremskyndes til etter sak 1/14 
 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til ny sak 
Sak «Forslag om fartssoningstiltak» settes på sakskartet.  
 
Votering 
Det ble først votert over forslaget fra Kristin Sandaker (A). 
Votering enstemmig. 
 
Deretter ble det votert over forslaget fra Britt Inglingstad (V). 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Innkalling og sakskart godkjent med følgende endringer: 

1. Behandling av sakene 16/14 - 19/14, 21/14 og 23/14 fremskyndes til etter sak 1/14 
2. Sak «Forslag om fartssoningstiltak» settes på sakskartet.  

 

Sak 2 /14    Godkjenning av protokoll fra møtet 16. 12.2013 
 
Protokoll fra møtet 16.12.2013 godkjent. 
 

Sak 3 /14    Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 03.02.2014 
Protokoll tatt til orientering. 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 10.02.2014 
Protokoll tatt til orientering. 
Omsorgskomite 10.02.2014 
Protokoll tatt til orientering. 
Oppvekstkomite 10.02.2014 
Protokoll tatt til orientering. 
Eldrerådet 10.02.2014 
Protokoll tatt til orientering. 
Råd for funksjonshemmede 11.02.2014 
Protokoll tatt til orientering. 
Ungdomsrådet – (ikke vedtaksdyktig) 10.02.2014 
Protokoll tatt til orientering. 
Arbeidsmiljøutvalget 10.02.2014 
Protokoll tatt til orientering. 
Medbestemmelsesutvalget 10.02.2014 
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Protokoll tatt til orientering. 
 

Sak 4 /14    Informasjon fra administrasjonen 
 
Bydelsdirektør, Tove Stien, orienterte om avlagt regnskapsresultat for 2013 på 27,7 mill. 
kroner i mindreforbruk. Samlet er hele 24,5 mill. kroner av mindreforbruket knyttet til 
avsetninger, mens 3,2 mill. kroner er relatert til bydelens ordinære drift, inkludert sosialhjelp. 
 
Bydelsoverlege, Kari Bjørneboe, orienterte om planene rundt snarlig utlysning av stilling som 
folkehelsekoordinator. 
 

Sak 5 /14    Årsberetning og årsstatistikk 2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Årsberetning 2013 for Bydel Østensjø godkjennes. 
2. Årsstatistikk 2013 for Bydel Østensjø tas til orientering. 

 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Administrasjonen får fullmakt til å skrive om bydelens trafikkutvalg og at arbeidet pågår. 
 
Votering 
Det ble votert over forslagene samlet. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Årsberetning 2013 for Bydel Østensjø godkjennes. 
2. Årsstatistikk 2013 for Bydel Østensjø tas til orientering. 
3. Administrasjonen får fullmakt til å skrive om bydelens trafikkutvalg og at arbeidet 

pågår. 
 

Sak 6 /14    Barnehagene, rapportering per januar 2 014 
 
Avdelingssjef barn og kultur informerte om at Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning har 
konkludert med ikke å kunne godta husleietilbud fra Tveita borettslag i forbindelse med 
planer for rehabilitering og utvidelse av Vassenga barnehage. Man vil se nærmere på hva 
dette medfører i praksis.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak Barnehagene – rapportering per januar 2014 tas til orientering 
 
Oppvekstkomiteen hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber om at det i sak om friluftsgrupper tas med en vurdering av hvordan 
fordelingen mellom små og store barn i barnehagen bør være for at barn kan gå i samme 
barnehage fram til skolestart og for at det er tilstrekkelig mange barn som rykker opp fra 
småbarnsgruppene til å fylle storebarnsplassene. 
 
Votering 
Det ble votert over forslagene samlet. 
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Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Sak Barnehagene – rapportering per januar 2014 tas til orientering 
2. Bydelsutvalget ber om at det i sak om friluftsgrupper tas med en vurdering av hvordan 

fordelingen mellom små og store barn i barnehagen bør være for at barn kan gå i 
samme barnehage fram til skolestart og for at det er tilstrekkelig mange barn som 
rykker opp fra småbarnsgruppene til å fylle storebarnsplassene. 

 

Sak 7 /14    Månedsrapport barnevern per desember 2 013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per desember 2013 tas til orientering 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per desember 2013 tas til orientering 
 

Sak 8 /14    Seminar om psykisk helse hos barn og u nge, forslag til 
program 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Utkast til program for seminar om psykisk helse hos barn og unge tilsluttes. 
 
Oppvekstkomiteen (OVK) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
BU ber om at tidsrommet utvides noe, slik at man sikrer rom for spørsmål etter de ulike 
innleggene. 
 
Votering  
Det ble votert over forslagene samlet. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Utkast til program for seminar om psykisk helse hos barn og unge tilsluttes. 
2. BU ber om at tidsrommet utvides noe, slik at man sikrer rom for spørsmål etter de 

ulike innleggene. 
 

 
 

Sak 9 /14    Ordning for støtte til særskilte lag o g organisasjoner, 
driftsstøtte. Typer organisasjoner/ målgrupper som skal 
prioriteres i 2014 

 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) had de følgende forslag til vedtak 
BMK vil følge fjorårets prioriteringer:  
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Lag/ organisasjoner/foreninger i bydelen 
- med tiltak og/eller aktiviteter hovedsaklig rettet mot barn og unge 
- som legger til rette for friluftsinteresser og friluftsaktiviteter 
- som bidrar til nettverk for/skaper aktiviteter på tvers av generasjoner, for eldre, for 

mennesker med spesielle behov eller som fremmer kulturforståelse 
 
Votering 
Det ble votert over BMKs forslag til vedtak 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
BU vil følge fjorårets prioriteringer:  
Lag/ organisasjoner/foreninger i bydelen 

- med tiltak og/eller aktiviteter hovedsaklig rettet mot barn og unge 
- som legger til rette for friluftsinteresser og friluftsaktiviteter 
- som bidrar til nettverk for/skaper aktiviteter på tvers av generasjoner, for eldre, for 

mennesker med spesielle behov eller som fremmer kulturforståelse 
 

Sak 10 /14  Sluttevaluering "Prosjekt oppfølging av  tjenestesteder 
med høyt sykefravær 2012- 2013" 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sluttrapport fra «Prosjekt oppfølging av tjenestesteder med høyt sykefravær2012-2013» tas til 
orientering 
 
Omsorgskomiteen hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Omsorgskomiteen viser til oversikten over sykefraværet i tabell 3 og 4 i sluttrapporten 
"Prosjekt oppfølging av tjenestesteder med høyt sykefravær 2012-2013", og ber om at en 
tilsvarende oversikt over sykefraværet januar-september 2014 legges fram for 
Omsorgskomiteen høsten 2014. 
 
Votering 
Det ble votert over forslagene samlet. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Sluttrapport fra «Prosjekt oppfølging av tjenestesteder med høyt sykefravær2012-
2013» tas til orientering 

2. BU viser til oversikten over sykefraværet i tabell 3 og 4 i sluttrapporten "Prosjekt 
oppfølging av tjenestesteder med høyt sykefravær 2012-2013", og ber om at en 
tilsvarende oversikt over sykefraværet januar-september 2014 legges fram for BU 
høsten 2014. 

 
 
 

Sak 11 /14  Plan for frivillighet - oppfølging av v erbalvedtak budsjett 
2014 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
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1. Plan for frivillighet – oppfølging av verbalvedtak budsjett 2014, tas til orientering 
2. Bydelsadministrasjonen legger fram forslag til innhold og oppbygging av en ny 

frivillighetsplan for perioden 2014-2017 i bydelsutvalgets mars-møte, samt til 
medlemmer av arbeidsgruppe og mandat for gruppen.  

 
Omsorgskomiteen (OMK) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Omsorgskomiteen anmoder de politiske partiene til å utnevne en representant hver til 
styringsgruppen. 
 
Forslaget fra OMK ble trukket. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Plan for frivillighet – oppfølging av verbalvedtak budsjett 2014, tas til orientering 
2. Bydelsadministrasjonen legger fram forslag til innhold og oppbygging av en ny 

frivillighetsplan for perioden 2014-2017 i bydelsutvalgets mars-møte, samt til 
medlemmer av arbeidsgruppe og mandat for gruppen.  

 

Sak 12 /14  Vedr. BU-vedtak 16.12.2013, BU-sak 197/ 13 - Rapport fra 
anmeldt tilsyn - Manglerudhjemmet 27.09.2013 - svar  fra 
tilsynsutvalg 2 

 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til vedtak 

1. Østensjø bydelsutvalg tar tilsynsutvalgets svar til orientering og videresender 
rapporten fra Tilsynsutvalg 2 med BUs vedtak av 16.12.2013, samt tilsynsutvalgets 
svar til Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester. 

2. Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester bes klargjøre tilsynsrapportenes form og 
innhold. 
 

A og SV v/Liv Thorstensen (A) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget viser til svar fra tilsynsutvalg 2 på BU-vedtak i BU-sak 197/13. 
«Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak i BU-sak 197/13: «Rapport 
fra anmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet 27.09.2013 og Sykehjemsetatens uttalelse med 
tilbakemelding fra Omsorgsbygg tas til orientering». 
 
Bydelsutvalget ber om at det avholdes et møte mellom bydelens to tilsynsutvalg for 
institusjoner og medlemmer av bydelsutvalget om omsorgskomiteen for en gjennomgang og 
drøfting av tilsynsutvalgenes roller og oppgaver. 
 
Votering 
Det ble først votert over forslaget til Britt Inglingstad, pkt. 1.  
5 stemte for (H og V) og 10 stemte mot (A, SV og Frp). 
 
Deretter ble det votert over forslaget til Britt Inglingstad, pkt. 2. 
5 stemte for (H og V), 10 stemte mot (A, SV og Frp). 
 
Til slutt ble det votert over forslaget fra A og SV. 
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10 stemte for (A, SV og Frp), 5 stemte mot (H og V). 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget viser til svar fra tilsynsutvalg 2 på BU-vedtak i BU-sak 197/13. 
«Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak i BU-sak 197/13: «Rapport 
fra anmeldt tilsyn ved Manglerudhjemmet 27.09.2013 og Sykehjemsetatens uttalelse med 
tilbakemelding fra Omsorgsbygg tas til orientering». 
 
Bydelsutvalget ber om at det avholdes et møte mellom bydelens to tilsynsutvalg for 
institusjoner og medlemmer av bydelsutvalget om omsorgskomiteen for en gjennomgang og 
drøfting av tilsynsutvalgenes roller og oppgaver. 
 

Sak 13 /14  Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjernehu set dagsenter 
29.11.2013 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjernehuset dagsenter 29.11.2013 tas til orientering.  
 
A og SV v/Randi Vollmerhaus (A) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Bydelsutvalget mener det er uakseptabelt at ventilasjonsanlegget ved Kjernehuset ikke er 
utbedret/skiftet ut siden de tok i bruk lokalene i Enebakkveien 158. 
 
Votering  
Det ble votert over forslagene samlet. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjernehuset dagsenter 29.11.2013 tas til orientering.  
2. Bydelsutvalget mener det er uakseptabelt at ventilasjonsanlegget ved Kjernehuset ikke 

er utbedret/skiftet ut siden de tok i bruk lokalene i Enebakkveien 158. 
 

Sak 14 /14  Endringer i Fremskrittspartiets gruppe med innvirkning 
for komite og utvalg 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Daniel Nilsen (Frp) blir sittende som 4. 
varamedlem til bydelsutvalget da han fortsatt er folkeregistrert som bosatt i Bydel 
Østensjø. 

2. Bydelsutvalget oppnevner __________________________som nytt varamedlem i 
omsorgskomiteen etter Daniel Nilsen (Frp) 

3. Bydelsutvalget innstiller for Utdanningsetaten __________________________som 
nytt medlem i driftsstyret ved Høyenhall skole etter Daniel Nilsen (Frp) 

4. Bydelsutvalget oppnevner __________________________som nytt medlem i 
miljøutvalget ved Høyenhall skole etter Daniel Nilsen (Frp) 

5. Bydelsutvalget oppnevner __________________________som nytt medlem i 
samarbeidsutvalget ved Nøklevann barnehage etter Daniel Nilsen (Frp) 

6. Bydelsutvalget oppnevner __________________________som nytt medlem i 
samarbeidsutvalget ved Haraløkka barnehage etter Daniel Nilsen (Frp). 
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Tommy Skjervold (Frp) hadde følgende forslag til navn på 
representanter/vararepresentanter 

1. Bydelsutvalget oppnevner Ann Helen Tindvik (Frp) som nytt varamedlem i 
omsorgskomiteen etter Daniel Nilsen (Frp) 

2. Bydelsutvalget innstiller for Utdanningsetaten Ann Carnarius Elseth (Frp) som nytt 
medlem i driftsstyret ved Høyenhall skole etter Daniel Nilsen (Frp) 

3. Bydelsutvalget oppnevner Ann Carnarius Elseth (Frp) som nytt medlem i 
miljøutvalget ved Høyenhall skole etter Daniel Nilsen (Frp) 

4. Bydelsutvalget oppnevner Flemming Bjønness (Frp) som nytt medlem i 
samarbeidsutvalget ved Nøklevann barnehage etter Daniel Nilsen (Frp) 

5. Bydelsutvalget oppnevner Jacob Skogquist (Frp) som nytt medlem i 
samarbeidsutvalget ved Haraløkka barnehage etter Daniel Nilsen (Frp). 
 

Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med forslag til navn fra Tommy 
Skjervold (Frp). 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Daniel Nilsen (Frp) blir sittende som 4. 
varamedlem til bydelsutvalget da han fortsatt er folkeregistrert som bosatt i Bydel 
Østensjø. 

2. Bydelsutvalget oppnevner Ann Helen Tindvik (Frp) som nytt varamedlem i 
omsorgskomiteen etter Daniel Nilsen (Frp) 

3. Bydelsutvalget innstiller for Utdanningsetaten Ann Carnarius Elseth (Frp) som nytt 
medlem i driftsstyret ved Høyenhall skole etter Daniel Nilsen (Frp) 

4. Bydelsutvalget oppnevner Ann Carnarius Elseth (Frp) som nytt medlem i 
miljøutvalget ved Høyenhall skole etter Daniel Nilsen (Frp) 

5. Bydelsutvalget oppnevner Flemming Bjønness (Frp) som nytt medlem i 
samarbeidsutvalget ved Nøklevann barnehage etter Daniel Nilsen (Frp) 

6. Bydelsutvalget oppnevner Jacob Skogquist (Frp) som nytt medlem i 
samarbeidsutvalget ved Haraløkka barnehage etter Daniel Nilsen (Frp). 

 

Sak 15 /14  Oppnevning av representanter til ungdom srådet 2014 - 
2015 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Følgende personer oppnevnes til representanter i ungdomsrådet for 2014 – 2015. 
 

1. Kandidat fra Bøler skoles elevråd: 
Elise Frafjord Berntsen f. 1998, Ulsrudkollen 7, 0687 Oslo 

2. Kandidat fra Skullerud skoles elevråd: 
Ragnhild Marie Strand Knudsen f. 1999, Nøklesvingen 66, 0689 Oslo 
 
Vararepresentant fra Skullerud skoles elevråd: 
Lea Furumo f.1999, Bølerskogen 25, 0691 Oslo 
 

3. Kandidat fra Oppsal skoles elevråd: 
Wilde Emilie Vassvik f. 1998, Oppsaltoppen 10 a, 0687 Oslo 
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Vararepresentant fra Oppsal skoles elevråd: 
Erling Skaaseth Rørvik f. 1998, Eftasåsen 14, 0687 Oslo 

 
4. Kandidat fra Bøler fritidsklubb 

Emilie Berntsen f. 1997, Martin Linges vei 27, 0692 Oslo 
 
Vararepresentant fra Bøler fritidsklubb 
Maria Renestøl f. 1999, Eftasåsen 32, 0687 Oslo 

 
5. Kandidat fra Bøler området: 

Awad Guleid f. 1996, Skullerudbakken 2j, 1189 Oslo 
 

Vararepresentant fra Bøler området: 
Mansur Gardi f. 1996, Bølerlia 8, 0691 Oslo 

 
6. Kandidat fra Manglerud ungdomshus: 

Christian Rellsmo f.1997 , Skigardveien 20, 0682 Oslo 
 
Vararepresentant fra Manglerud ungdomshus  
Nicolas Halsen f. 2000 , Plogveien 77, 0681 Oslo 
 

7. Kandidat fra Manglerud området: 
Thomas Grøtting f. 1996, Plogveien 37, 0679 Oslo 
 
Vararepresentant fra Manglerud området: 
Leyla Hansen Yilmaz f. 1999, Haakon Tvetersvei 15, 0682 Oslo 

 
8. Kandidat fra Skøyer´n fritidsklubb: 

Sara Nicole Moguire Hauglann f. 1996, Terasseveien 4 b, 0682 Oslo 
 
Vararepresentant fra Skøyer´n fritidsklubb: 
Fredrik Grimnes f.1997, Oppsaltoppen 2, 0687 Oslo 
 

9. Kandidat til Oppsal området: 
Ina Trøan Berg f. 1996, Tyristubbveien 49, 0687 Oslo 

 
2. Sverre Starheim og Habsa Weis ble oppnevnt som representanter i ungdomsrådet av 
tidligere bydelsutvalg for perioden 2012 - 2013. Deres verv forlenges inntil nye representanter 
er oppnevnt. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak samlet. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
1. Følgende personer oppnevnes til representanter i ungdomsrådet for 2014 – 2015. 
 

1. Kandidat fra Bøler skoles elevråd: 
Elise Frafjord Berntsen f. 1998, Ulsrudkollen 7, 0687 Oslo 

2. Kandidat fra Skullerud skoles elevråd: 
Ragnhild Marie Strand Knudsen f. 1999, Nøklesvingen 66, 0689 Oslo 
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Vararepresentant fra Skullerud skoles elevråd: 
Lea Furumo f.1999, Bølerskogen 25, 0691 Oslo 
 

3. Kandidat fra Oppsal skoles elevråd: 
Wilde Emilie Vassvik f. 1998, Oppsaltoppen 10 a, 0687 Oslo 
 
Vararepresentant fra Oppsal skoles elevråd: 
Erling Skaaseth Rørvik f. 1998, Eftasåsen 14, 0687 Oslo 

 
4. Kandidat fra Bøler fritidsklubb 

Emilie Berntsen f. 1997, Martin Linges vei 27, 0692 Oslo 
 
Vararepresentant fra Bøler fritidsklubb 
Maria Renestøl f. 1999, Eftasåsen 32, 0687 Oslo 

 
5. Kandidat fra Bøler området: 

Awad Guleid f. 1996, Skullerudbakken 2j, 1189 Oslo 
 

Vararepresentant fra Bøler området: 
Mansur Gardi f. 1996, Bølerlia 8, 0691 Oslo 

 
6. Kandidat fra Manglerud ungdomshus: 

Christian Rellsmo f.1997 , Skigardveien 20, 0682 Oslo 
 
Vararepresentant fra Manglerud ungdomshus  
Nicolas Halsen f. 2000 , Plogveien 77, 0681 Oslo 
 

7. Kandidat fra Manglerud området: 
Thomas Grøtting f. 1996, Plogveien 37, 0679 Oslo 
 
Vararepresentant fra Manglerud området: 
Leyla Hansen Yilmaz f. 1999, Haakon Tvetersvei 15, 0682 Oslo 

 
8. Kandidat fra Skøyer´n fritidsklubb: 

Sara Nicole Moguire Hauglann f. 1996, Terasseveien 4 b, 0682 Oslo 
 
Vararepresentant fra Skøyer´n fritidsklubb: 
Fredrik Grimnes f.1997, Oppsaltoppen 2, 0687 Oslo 
 

9. Kandidat til Oppsal området: 
Ina Trøan Berg f. 1996, Tyristubbveien 49, 0687 Oslo 

 
2. Sverre Starheim og Habsa Weis ble oppnevnt som representanter i ungdomsrådet av 
tidligere bydelsutvalg for perioden 2012 - 2013. Deres verv forlenges inntil nye representanter 
er oppnevnt. 
 
 

Sak 16 /14  Trafikksikker bydel 
 
Forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A) 
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Bydel Østensjø har som mål å bli Trafikksikker Bydel, og vil som et første skritt invitere 
Trygg Trafikk til bydelsutvalget for å presentere sitt opplegg for ”Trafikksikker kommune2.    

Holdningsskapende trafikksikkerhetsarbeid bør starte så tidlig som mulig. Barnehagene i 
bydelen bør derfor prioriteres. Bydel Østensjø ber bydelens administrasjon sørge for at 
bydelens barnehager innen 31.12.2015 blir godkjent som ”Trafikksikker barnehage”. 

Alle skoler i bydel Østensjø bør blir ”Trafikksikker skole”.  Bydelsutvalget ber om at 
bydelsadministrasjonen oppfordrer alle barne- og ungdomsskoler i bydelen til å ta kontakt 
med Trygg Trafikk og sammen gjøre en vurdering av behovet for mer systematisk arbeid med 
trafikksikker skolevei.  

Oppvekstkomiteen (OVK) hadde følgende alternative forslag til vedtak 

1. Bydel Østensjø har som mål å bli Trafikksikker Bydel, og vil som et første skritt invitere 
Trygg Trafikk til bydelsutvalget for å presentere sitt opplegg for ”Trafikksikker 
kommune”.    

2. Oppvekstkomiteen ber bydelsutvalget be administrasjonen legge fram en sak om 
innholdet i Trafikksikre barnehager, samt en plan for hvordan bydelens barnehager kan 
bli trafikksikre innen utgangen av 2015.  

3. Alle skoler i bydel Østensjø bør blir ”Trafikksikker skole”.  Bydelsutvalget ber om at 
bydelsadministrasjonen oppfordrer alle barne- og ungdomsskoler i bydelen til å ta kontakt 
med Trygg Trafikk og sammen gjøre en vurdering av behovet for mer systematisk arbeid 
med trafikksikker skolevei.  

 
Votering 
OVKs forslag til vedtak ble satt opp mot forslaget fra Kristin Sandaker (A) 
OVKs forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
1. Bydel Østensjø har som mål å bli Trafikksikker Bydel, og vil som et første skritt invitere 

Trygg Trafikk til bydelsutvalget for å presentere sitt opplegg for ”Trafikksikker 
kommune”.   

2. Bydelsutvalget ber administrasjonen legge fram en sak om innholdet i Trafikksikre 
barnehager, samt en plan for hvordan bydelens barnehager kan bli trafikksikre innen 
utgangen av 2015.  

3. Alle skoler i bydel Østensjø bør blir ”Trafikksikker skole”.  Bydelsutvalget ber om at 
bydelsadministrasjonen oppfordrer alle barne- og ungdomsskoler i bydelen til å ta kontakt 
med Trygg Trafikk og sammen gjøre en vurdering av behovet for mer systematisk arbeid 
med trafikksikker skolevei.  

 

Sak 17 /14  Områderegulering av Skullerud 
 
Forslag til vedtak fra A og SV v/Kristin Sandaker (A) 
Bydel Østensjø mener at en stor del av reguleringsplanene for Skullerud-området er 
foreldede, lite hensiktsmessige og dårlig tilpasset aktuell utbygging av området som helhet. 
Hovedproblemet er at utbyggingen av bolig- og næringsbygg skaper økende trafikk inn i et 
nærmest lukket trafikksystem, langs skoleveier og gjennom eksisterende boligområder. 
Det legges opp til en høy utnyttelse av området, men denne utviklingen er basert på 
urealiserte prosjekter, slik som forbindelse til Europaveien/Skulleruddumpa.   
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Mesteparten av trafikken går via Abildsø-krysset til Ryen-krysset og forårsaker store 
kødannelser i rushtiden. Ved at stadig mer trafikk ledes inn i området, økes også 
trafikkbelastningen i de tilstøtende områdene og trafikksikkerheten i området blir vesentlig 
redusert. Trafikkanalyser som utarbeides til enkeltvise utbygginger fanger ikke opp dette 
problemet. 
 
Skullerud er allerede et knutepunkt for kollektivtrafikk (både buss og bane) og det legges 
tilsynelatende til rette for en utvikling av et stasjonsnært område med urbane kvaliteter. 
Området vurderes likevel inn under den romsligste kategorien i kommunens parkeringsnorm 
for næringsformål. Det bør vurderes om området kan få en strengere parkeringsnorm for 
næringsformål for å redusere biltrafikken, som i hovedsak går langs Enebakkveien – som er 
en av bydelens skoleveier.   
 
Dersom det skal foregå en ytterligere utbygging av området, forutsetter det at 
trafikkproblemene blir løst. Utbyggingen bør også skje mer helhetlig med en hensiktsmessig 
lokalisering og fordeling 
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) had de følgende alternative forslag til 
vedtak 
Bydel Østensjø mener at en stor del av reguleringsplanene for Skullerud-området er foreldede, 
lite hensiktsmessige og dårlig tilpasset aktuell utbygging av området som helhet. 
Hovedproblemet er at utbyggingen av bolig- og næringsbygg skaper økende trafikk inn i et 
nærmest lukket trafikksystem, langs skoleveier og gjennom eksisterende boligområder. 
Det legges opp til en høy utnyttelse av området, men denne utviklingen er basert på 
urealiserte prosjekter, slik som forbindelse til Europaveien/Skulleruddumpa. 
 
Det bør vurderes om området kan få en strengere parkeringsnorm for næringsformål med 
tanke på å redusere biltrafikken. Området vurderes i dag i forhold til den romsligste 
kategorien i kommunens parkeringsnorm for næringsformål.  
Dersom det skal foregå en ytterligere utbygging av området, forutsetter det at 
trafikkproblemene blir løst. Utbyggingen bør også skje mer helhetlig med en hensiktsmessig 
lokalisering og fordeling av boliger og næringsarealer, samt ivaretakelse av grøntarealer og 
grønne korridorer, sykkelstier og gangveier. Offentlig infrastruktur som skole og barnehager 
er det også behov for i området. 
 
Det bes om at byrådet igangsetter en områderegulering av Skullerud-området så snart som 
mulig. 
 
Frp hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Det er i tillegg uheldig at bomstasjonens plassering gjør at bydelens beboere må velge å kjøre 
Enebakkveien for å unngå bomstasjonen på vei inn mot sentrum.  
 
Kristin Sandaker (A) trakk sitt forslag til vedtak.  
 
Votering 
Det ble først votert over forslaget fra BMK.  
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslaget fra Frp. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
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1. Bydel Østensjø mener at en stor del av reguleringsplanene for Skullerud-området er 
foreldede, lite hensiktsmessige og dårlig tilpasset aktuell utbygging av området som 
helhet. Hovedproblemet er at utbyggingen av bolig- og næringsbygg skaper økende 
trafikk inn i et nærmest lukket trafikksystem, langs skoleveier og gjennom 
eksisterende boligområder. Det legges opp til en høy utnyttelse av området, men 
denne utviklingen er basert på urealiserte prosjekter, slik som forbindelse til 
Europaveien/ Skulleruddumpa. 

 
Det bør vurderes om området kan få en strengere parkeringsnorm for næringsformål 
med tanke på å redusere biltrafikken. Området vurderes i dag i forhold til den 
romsligste kategorien i kommunens parkeringsnorm for næringsformål.  
Dersom det skal foregå en ytterligere utbygging av området, forutsetter det at 
trafikkproblemene blir løst. Utbyggingen bør også skje mer helhetlig med en 
hensiktsmessig lokalisering og fordeling av boliger og næringsarealer, samt 
ivaretakelse av grøntarealer og grønne korridorer, sykkelstier og gangveier. Offentlig 
infrastruktur som skole og barnehager er det også behov for i området. 

 
Det bes om at byrådet igangsetter en områderegulering av Skullerud-området så snart 
som mulig. 

 
2. Det er i tillegg uheldig at bomstasjonens plassering gjør at bydelens beboere må velge 

å kjøre Enebakkveien for å unngå bomstasjonen på vei inn mot sentrum.  
 

Sak 18 /14  Utbygging på Oppsal gård 
 
Forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A) 
Det vises til referat mellom forslagsstiller og Plan- og bygningsetaten ref.nr: 201214184-49 
vedrørende utbygging på Oppsal gård, Oppsalveien 20. Bydel Østensjø registrer at prosjektet 
er i ferd med å utvikle seg langt bort fra det som ble forelagt bydelsutvalget ved varsel om 
oppstart. Bydelen mener at prosjektet er i ferd med å ta en form som er i strid med hva 
bydelen ønsker for området. Gjennom Tankesmie for Oppsal og den tilhørende 
Mulighetsstudie for Oppsal har Bydel Østensjø gitt tydelig uttrykk for hva som er ønsket 
utvikling for dette området. Blokkbebyggelse i over 60 meters lengde med 5-8 etasjers høyde 
er ikke det bydelen ønsker i dette området. I forslagsstillers beskrivelse av planforslaget (se 
Underlag til dialogmøte 4) er det lagt ved landskapsnitt. Bydelen ber Plan- og bygningsetaten 
kreve utarbeidet nye landskapssnitt da de som foreligger ikke tegner et riktig bilde av 
virkeligheten. Landskapssnittene som forslagsstiller har utarbeidet fremstiller høyden på 
eksisterende småhus som omkranses av prosjektet feilaktig og betydelig høyere enn hva som 
er realiteten. I tillegg fremstilles særlig vestre del av prosjektet (mot Oppsal terrasse) med et 
betydelig lavere terreng enn hva som er realiteten. Faktum er at vestre del av prosjektets tomt 
ligger vesentlig høyere enn grunnen til eksisterende småhus. Planlagt bebyggelse i vest vil 
således i realiteten bli betydelig mer dominerende enn skissert og målet om fallende høyde 
mot Østensjøvannet oppnås ikke. Den faktiske situasjon er at småhusene ligger nede i et søkk. 
Det vil være utfordrende nok å tilpasse nye bygninger øst for eksisterende småhus på bare 2-4 
etasjer til eksisterende bebyggelse i området på en tilfredsstillende måte. Bydelen stiller seg 
forøvrig undrende til om veisystemet har kapasitet til den utbyggingen som forslagstiller ser 
for seg for området. Trafikksituasjonen på Oppsal, og særlig Oppsalveien er allerede svært 
utfordrende. 
 
Det åpnes i referatet opp for at Plan- og bygningsetaten kan utarbeide et eget alternativ. Bydel 
Østensjø har i liten grad sett at arbeidet med Tankesmie for Oppsal og Mulighetsstudie for 
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Oppsal faktisk har blitt tatt til følge. Det forventes derfor at Plan- og bygningsetaten viser 
lojalitet til egen plan for området og igangsetter utarbeidelse av et eget alternativ. Bydelen ber 
om dette alternativet foreligger når bydelsutvalget får saken til uttalelse på offentlig ettersyn. 
Det bes om at mulighetene for barnehage utredes i etatens alternativ.       
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) had de følgende alternative forslag til 
vedtak 
Det vises til referat mellom forslagsstiller og Plan- og bygningsetaten ref.nr: 201214184-49 
vedrørende utbygging på Oppsal gård, Oppsalveien 20. Bydel Østensjø registrer at prosjektet 
er i ferd med å utvikle seg langt bort fra det som ble forelagt bydelsutvalget ved varsel om 
oppstart. Bydelen mener at prosjektet er i ferd med å ta en form som er i strid med hva 
bydelen ønsker for området. Gjennom Tankesmie for Oppsal og den tilhørende 
Mulighetsstudie for Oppsal har Bydel Østensjø gitt tydelig uttrykk for hva som er ønsket 
utvikling for dette området. Blokkbebyggelse i over 60 meters lengde med 5-8 etasjers høyde 
er ikke det bydelen ønsker i dette området. I forslagsstillers beskrivelse av planforslaget (se 
Underlag til dialogmøte 4) er det lagt ved landskapsnitt. Bydelen ber Plan- og bygningsetaten 
kreve utarbeidet nye landskapssnitt da de som foreligger ikke tegner et riktig bilde av 
virkeligheten. Landskapssnittene som forslagsstiller har utarbeidet fremstiller høyden på 
eksisterende småhus som omkranses av prosjektet feilaktig og betydelig høyere enn hva som 
er realiteten. I tillegg fremstilles særlig vestre del av prosjektet (mot Oppsal terrasse) med et 
betydelig lavere terreng enn hva som er realiteten. Faktum er at vestre del av prosjektets tomt 
ligger vesentlig høyere enn grunnen til eksisterende småhus. Planlagt bebyggelse i vest vil 
således i realiteten bli betydelig mer dominerende enn skissert og målet om fallende høyde 
mot Østensjøvannet oppnås ikke. Den faktiske situasjon er at småhusene ligger nede i et søkk. 
Det vil være utfordrende nok å tilpasse nye bygninger øst for eksisterende småhus på bare 2-4 
etasjer til eksisterende bebyggelse i området på en tilfredsstillende måte. Bydelen stiller seg 
forøvrig undrende til om veisystemet har kapasitet til den utbyggingen som forslagstiller ser 
for seg for området. Trafikksituasjonen på Oppsal, og særlig Oppsalveien er allerede svært 
utfordrende. 
 
Det åpnes i referatet opp for at Plan- og bygningsetaten kan utarbeide et eget alternativ. Bydel 
Østensjø har i liten grad sett at arbeidet med Tankesmie for Oppsal og Mulighetsstudie for 
Oppsal faktisk har blitt tatt til følge. Det forventes derfor at Plan- og bygningsetaten viser 
lojalitet til egen plan for området og igangsetter utarbeidelse av et eget alternativ. Bydelen ber 
om dette alternativet foreligger når bydelsutvalget får saken til uttalelse på offentlig ettersyn. 
Det bes om at mulighetene for barnehage utredes i etatens alternativ.      
 
Votering 
BMKs forslag til vedtak ble satt opp mot forslaget fra Kristin Sandaker (A). 
BMKs forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Det vises til referat mellom forslagsstiller og Plan- og bygningsetaten ref.nr: 201214184-49 
vedrørende utbygging på Oppsal gård, Oppsalveien 20. Bydel Østensjø registrer at prosjektet 
er i ferd med å utvikle seg langt bort fra det som ble forelagt bydelsutvalget ved varsel om 
oppstart. Bydelen mener at prosjektet er i ferd med å ta en form som er i strid med hva 
bydelen ønsker for området. Gjennom Tankesmie for Oppsal og den tilhørende 
Mulighetsstudie for Oppsal har Bydel Østensjø gitt tydelig uttrykk for hva som er ønsket 
utvikling for dette området. Blokkbebyggelse i over 60 meters lengde med 5-8 etasjers høyde 
er ikke det bydelen ønsker i dette området. I forslagsstillers beskrivelse av planforslaget (se 
Underlag til dialogmøte 4) er det lagt ved landskapsnitt. Bydelen ber Plan- og bygningsetaten 
kreve utarbeidet nye landskapssnitt da de som foreligger ikke tegner et riktig bilde av 
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virkeligheten. Landskapssnittene som forslagsstiller har utarbeidet fremstiller høyden på 
eksisterende småhus som omkranses av prosjektet feilaktig og betydelig høyere enn hva som 
er realiteten. I tillegg fremstilles særlig vestre del av prosjektet (mot Oppsal terrasse) med et 
betydelig lavere terreng enn hva som er realiteten. Faktum er at vestre del av prosjektets tomt 
ligger vesentlig høyere enn grunnen til eksisterende småhus. Planlagt bebyggelse i vest vil 
således i realiteten bli betydelig mer dominerende enn skissert og målet om fallende høyde 
mot Østensjøvannet oppnås ikke. Den faktiske situasjon er at småhusene ligger nede i et søkk. 
Det vil være utfordrende nok å tilpasse nye bygninger øst for eksisterende småhus på bare 2-4 
etasjer til eksisterende bebyggelse i området på en tilfredsstillende måte. Bydelen stiller seg 
forøvrig undrende til om veisystemet har kapasitet til den utbyggingen som forslagstiller ser 
for seg for området. Trafikksituasjonen på Oppsal, og særlig Oppsalveien er allerede svært 
utfordrende. 
 
Det åpnes i referatet opp for at Plan- og bygningsetaten kan utarbeide et eget alternativ. Bydel 
Østensjø har i liten grad sett at arbeidet med Tankesmie for Oppsal og Mulighetsstudie for 
Oppsal faktisk har blitt tatt til følge. Det forventes derfor at Plan- og bygningsetaten viser 
lojalitet til egen plan for området og igangsetter utarbeidelse av et eget alternativ. Bydelen ber 
om dette alternativet foreligger når bydelsutvalget får saken til uttalelse på offentlig ettersyn. 
Det bes om at mulighetene for barnehage utredes i etatens alternativ.      
 

Sak 19 /14  Parkering av tunge kjøretøy 
 
Forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A) 
Flere av bydelens veier benyttes til langvarig parkering av tyngre kjøretøyer i varierende 
kjørbar stand. Dette oppleves som en forslumming av bydelens boligområder og skaper 
uoversiktlige situasjoner. Det har blitt meldt fra om nestenulykker der barn har løpt rett ut i 
kjørebanen ut mellom de hensatte lastebilene.  
 
1) Det bes om at man vurderer forbud mot parkering av tyngre kjøretøyer der dette 
forekommer i bydelens boligområder. 
 
2) Bydel Østensjø oppfordrer til at man fremskynder arbeidet med å finne gode regionale 
løsninger for parkering av lastebiler og andre tunge kjøretøy. 
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) had de følgende omforente 
tilleggsforslag til vedtak 
Vedtaket oversendes Plan- og bygningsetaten, Bymiljøetaten og Oslo politidistrikt 
 
Votering 
Det ble votert over forslagene samlet. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Flere av bydelens veier benyttes til langvarig parkering av tyngre kjøretøyer i varierende 
kjørbar stand. Dette oppleves som en forslumming av bydelens boligområder og skaper 
uoversiktlige situasjoner. Det har blitt meldt fra om nestenulykker der barn har løpt rett ut i 
kjørebanen ut mellom de hensatte lastebilene.  
 
1) Det bes om at man vurderer forbud mot parkering av tyngre kjøretøyer der dette 
forekommer i bydelens boligområder. 
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2) Bydel Østensjø oppfordrer til at man fremskynder arbeidet med å finne gode regionale 
løsninger for parkering av lastebiler og andre tunge kjøretøy. 
 
3) Vedtaket oversendes Plan- og bygningsetaten, Bymiljøetaten og Oslo politidistrikt. 
 

Sak 20 /14  Serveringsbevilling, skjenkebevilling, ølsalg 2014 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Søknad om salgsbevilling fra Dagligvareekspressen AS, Sandstuveien 70 D anbefales. 
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) had de følgende tilleggsforslag til 
vedtak 
Dagligvareekspressen driver internettbasert handel med levering hjem til kundene frem til kl 
22.00. Det forutsettes at hjemkjøring av alkoholholdige varer skjer innenfor de salgstider som 
er bestemt for salg av alkohol i butikk for Oslo og at butikken har tilfredsstillende rutiner for 
alderskontroll både ved bestilling og utlevering. 
 
Forslaget fra BMK ble trukket. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Søknad om salgsbevilling fra Dagligvareekspressen AS, Sandstuveien 70 D anbefales. 
 

Sak 21 /14  Omlegging av bussrute 
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) had de følgende forslag til vedtak 
Bydel Østensjø ber Ruter vurdere å legge om bussrute 70 og 73 når kollektivfeltet fra 
Sandstuveien til Ryen-krysset på E6 står ferdig. Det er i dag betydelige forsinkelser på 
strekningen langs Enebakkveien fra Sandstuveien til Ryen-krysset. En omlegging vil kunne 
redusere forsinkelsene i utstrakt grad.  
 
Votering 
Det ble votert over BMKs forslag til vedtak 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Bydel Østensjø ber Ruter vurdere å legge om bussrute 70 og 73 når kollektivfeltet fra 
Sandstuveien til Ryen-krysset på E6 står ferdig. Det er i dag betydelige forsinkelser på 
strekningen langs Enebakkveien fra Sandstuveien til Ryen-krysset. En omlegging vil kunne 
redusere forsinkelsene i utstrakt grad.  

Sak 22 /14  Høring - Evaluering av ressursfordeling smodell 
grunnskoler 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
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Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens vurderinger, slik disse framkommer i 
høringsskjemaet. 

Britt Inglingstad (V) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 

Pkt. 4 Sosiodemografisk tildeling: 

Bydel Østensjø mener at det må være et grunnleggende prinsipp at midlene følger eleven, slik 
at foreldre som har barn med behov for spesialundervisning kan velge nærskole til fordel for 
spesialskole. 

Votering 

Det ble votert over forslagene under ett. 

Votering enstemmig 

Vedtak 

1. Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens vurderinger, slik disse framkommer i 
høringsskjemaet. 

2. Pkt. 4 Sosiodemografisk tildeling: Bydel Østensjø mener at det må være et 
grunnleggende prinsipp at midlene følger eleven, slik at foreldre som har barn med 
behov for spesialundervisning kan velge nærskole til fordel for spesialskole. 

 

Sak 23 /14  Forslag om fartssoningstiltak 
 
Bydelsutvalget kom frem til følgende omforente forslag til vedtak 
Bydelsutvalget gir BMK fullmakt til å behandle sak «Forslag om fartssoningstiltak» på 
førstkommende møte. 
 
Jeanette Iren Moen (A) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Innspill til saken sendes bydelens postmottak. 
 
Votering 
Det ble votert over forslagene samlet. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget gir BMK fullmakt til å behandle sak «Forslag om fartssoningstiltak» på 
førstkommende møte. 
 
Innspill til saken sendes bydelens postmottak. 
 
 
 
 
Eventuelt 
Britt Inglingstad (V) informerte om høringsfrist 30.05.2014 for Kommunedelplan. Det 
henstilles til at denne blir behandlet i møtet 19.05.2014 og at det arrangeres et åpent møte i 
mars/april. 
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Bydel Østensjø, 21.02.2014 
 
 
Kristin Sandaker (A) /s     Therese Kloumann Lundstedt 
BU-leder       BU-sekretær 


